

"智醒"預防「生蛇」計劃

項目	收費 (港幣HK\$)
帶狀皰疹(生蛇)疫苗接種 讓我們的醫療專業人員根據醫生的指示為您施打第一劑預防生蛇疫苗。	5,000
醫生面診 與醫生診症及諮詢瞭解新一代預防生蛇疫苗 ¹ ,解讀您的評估報告,商討如何 維持/改善健康狀況。	2,000
身體組成分析及指數監測 評估身體內的脂肪、肌肉及其他身體組織的比例,以評估整體健康和適身水平。從第一堂起,你的健康顧問會持續追蹤 和監測您的訓練進展。	包括
認知評估 通過最新的視網膜影像技術和認知測試,了解您的認知功能,以待改善大腦 健康。	1,500
解讀報告 與您的健康顧問進行一對一諮詢,解讀您的認知評估報告,商討如何維持/ 改善健康狀況。 預約接種第二劑疫苗 讓我們團隊幫你安排時間接種您的第二劑預防生蛇疫苗。2	500
亞太健康中心有限公司保留一切更改或刪改此單張內容之權利, 而不作另行通知。	9,000 5,800

條款及細則

 以下人士除醫生建議外不適合接種新一代預防生蛇疫苗。 a. 對疫苗中的活性物質或任何成分過敏的人士 b. 孕婦或準備懷孕的婦女 c. 哺乳期中婦女
 接種第一劑疫苗後,應於2至6個月內接種第二劑疫苗。 3. 客戶收到由亞太健康中心有眼公司發出的電郵確認預約信息則表示預約成功。
 必須提前最少兩個工作天進行預約。5. 費用包括注射第一針前醫生診症費。6. 此服務不包括其他治療/檢查費用。7. 此服務不可退款且不可 轉讓。8. 此服務僅可在購買日起30天內更改預約一次。9. 如當日因醫療狀況未能出席,請提供醫生紙證明。10. 服務須於購買日起計90日內預約並使用該服務。11. 此服務恕不適用於醫療券使用。12. 亞太健康中心有眼公司保留一切更改或刪改條款及細則以及內容之權利,而不作另行通知。如有任何爭議,亞太健康中心有眼公司的決定將為最終裁決。

查詢及預約







辦工時間

|星期一至六(敬請預約)

地址

I 香港九龍尖沙咀漢口道28號亞太中心1樓A店



Brain Health & Inflammation Defense

Items		Price (HK\$)
Shingles Vaccination Let our medical professional administered your first shingles vaccine dose according to doctor's instructions.		5,000
Doctor's Consultation An initial consultation with a doctor to understand more about the shingles vaccine ¹ and learn more about the cognitive assessment journey at APIoHA.		2,000
Body Composition Analysis Evaluate the proportion of fat, muscle, and other tissument health and fitness levels. Track and monitor progreconsultation to the second appointment.	-	Incl.
Cognitive Assessment Understand your cognitive well-being with innovative retinal imaging and cognitive assessments to reveal opportunities for improving brain health.		1,500
Report Review A one-on-one consultation with your Health Partner to review your assessment report and discuss recommended next steps.		500
Next Appointment Lock in your calendar for your second shingles vaccine with our team. ²		
Asia Pacific Institute of Healthy Ageing Limited reserves the right to amend any information without prior notification.	Items Total Value	9,000
	Package Price	5,800

Terms & Conditions

1. Who should not receive the shingles vaccine (unless advised by a doctor): a. Those who are allergic to the active ingredients or any component of the vaccine b. Women who are or plan to become pregnant c. Breastfeeding women 2. The second dose should be injected within 2 to 6 months after the first dose. 3. Appointment is not confirmed until a confirmation message or call from APIoHA has been received. 4. Appointment must be made at least two working days in advance. 5. Fee includes doctor's consultation charge at first visit only. 6. Other treatment/investigation costs are not included in this service. 7. This service is non-refundable and non-transferable. 8. This service is only available for rescheduling once within 30 days from the date of purchase. 9. If you are unable to attend due to medical conditions, please provide a medical certificate. 10. Service(s) must be booked and used within 90 days from the date of purchase. 11. This service is not applicable for the use of Health Care Vouchers. 12. Asia Pacific Institute of Healthy Ageing Limited reserves the right to vary/amend the offers and the terms and conditions at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of Asia Pacific Institute of Healthy Ageing Limited shall be final.

Booking & Enquiry







Opening Hours

| Mon-Sat (by appointment only)

Address

Shop A, 1/F, Hong Kong Pacific Centre, 28 Hankow Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon